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Minnesanteckningar från kommunala tillgänglighetsrådet 

Tid: 2023-11-15 kl. 09.30 – 12:00 

Plats: Stora studion, funkishuset 

 
Närvarande föreningar och organisationer 

Närvarande politiker och tjänstemän 
 

Per Hanö ordförande Jasmina Kovacevic, sekreterare 

 Marie Schmid, Socialchef 

Mikael Jonsson, chef fastighetskontoret 

 Fredrik Törnborg, trygghetssamordnare 

Ärenden 
 

Punkt 1 - Information från politiken 

Ordförande informerar. Covid sprids i nuläget ute i verksamheterna. Vidare 

informeras rådet om den kommunala verksamheten på Vammarhöjden som 

ska omfatta följande: 

 

• 50 vård- och omsorgsplatser inklusive korttidsboende. (nuvarande är 48 

platser) 

• I de ovan 50 ingår 4 stycken närsjukvårdsplatser. Kommunen är öppen 
för en utökning.  

• Hemsjukvården, rehabteamet och demensteamet skall finnas på 
Vammarhöjden.  

• Centralköket ska finnas kvar på Vammarhöjden.  

• I inledningsskedet planeras inte för familjecentral på Vammarhöjden. 
Kommunen är öppen för en dialog med Regionen i denna fråga. 

 

Ordförande informerar om avvecklingen av LSS gruppbostad på Axvägen. 

Nuvarande socialchef Marie Schmid går i pension i januari, rekrytering av ny 

socialchef pågår. Vidare nämns planerna kring byggnation av seniorboende. 

Men som fastighetsmarknaden ser i ut kommer ingen investering göras 

nuläget. 

 

PRO Gusum Ringarum - Kerstin Johansson Strokeförbundet – Jörgen Eriksson 

PRO Gusum Ringarum - Anna-Lisa Larsson Autism Östergötland – Anna Paulsen 

PRO Gryt Valdemarsvik - Stina Nyberg RRF – Marie Bager  

PRO Gryt Valdemarsvik - Jan Wendin 

 PRO Gusum Ringarum – Anita Johansson 

SKPF 36 - Ingrid Klasson 
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Punkt 2 - Föregående möte 

Inga synpunkter lämnades på minnesanteckningarna från föregående 

sammanträde. 

 

Punkt 3 - Information från sektor stöd- och omsorg 

Sektorchef Marie Schmid informerar om bland annat arbetet kring 

Vammarhöjden och uppdraget att tomställa en avdelning. När Ringgården 

öppnas kommer platserna öka från dagens 72 till 80. Personal kommer 

behöva rekryteras till Ringgården, det blir en utmaning då rekrytering av 

vårdpersonal är svårt överlag, särskilt när det gäller undersköterskor och 

vikarier.  

 

Fråga: Har man planerat för intensivrehabiliteringsplatser med tanke på bristen 

av dessa i regionen? 

Marie Schmid svarar att det inte planerats för intensivrehabiliteringsplatser, 

endast närvårdsplatser. 

 

Fråga: Om man har ett intresse för att arbete med de äldre, men inte är 

utbildad undersköterska, finns det möjligheter till att kunna få jobba ändå? 

Marie Schmid svarar att det finns många möjligheter. Många av våra vikarier 

är inte utbildade. Innan man får en anställning som licenserad undersköterska 

kan man bli anställd som vårdbiträde som det inte krävs någon utbildning för.  

 

Vidare informerar Sektorchef Marie Schmid om covid spridningen. Det är en 

ansträngd situation särskilt inom äldreomsorgen. Vissa restriktioner har behövt 

införas och besökare uppmanas att vara försiktiga. Det uppmanas om att 

avstå från sitt besök särskilt om man är förkyld. Det positiva är att många har 

grundvaccination och inte blir svårt sjuka. De som drabbas svårast av covid 

har varit personalen ute i verksamheterna.  

 

Alla trygghetslarm har bytts ut, 300 stycken. Det har varit ett omständligt 

arbete men det blev klart vid månadsskiftet oktober/november.  

 

Fråga: Hur långt har ni kommit med bygget av LSS-boendet i Loviseberg? 

Marie Schmid svarar att det finns en arbetsgrupp som jobbar med bygget, men 

det kommer att bli lite försenat.  
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Under sammanträdet lyfter flera missnöjet med de bristfälliga 

helhetsbedömningarna kommunen gör när det gäller att öka brukares 

möjligheter. Brukare får inte den stöttning, eller de hjälpmedel som behövs 

utifrån sin egna situation, utan lösningen blir oftast utökad hemtjänst. 

 

Punkt 4 - Information från sektor samhällsbyggnad 

Teknisk chef Mikael Jonsson informerar. Ett samarbete mellan gatukontoret 

och trafikverket pågår gällande hållplatsen på Norrgatan. Många barn åker 

dagligen buss därifrån och det är viktigt att kunna öka säkerheten. Med hjälp 

utav en så kallad chikan, som gör en rak väg lite krokig och snäv tvingas 

trafikanter hålla en lägre hastighet.  

 

Vidare informerar Mikael Jonsson om att det ekonomiska läget kommer leda 

till att gatukontoret kommer behöva prioritera vad som skall göras och inte 

göras. Snöröjning, städning etc. kommer omprioriteras och det kanske 

kommer synas.  

 

Tekniska chefen visar en preliminär ritning på planlösningen för 

korttidsboendet Loviseberg. Det pågår ett arbete kring LSS-boendet och 

byggstart sker i december 2024. En ritning visas upp på LSS-boendets utsida 

med vy från söder och väster.  

 

Punkt 5 – Information från stab och kommundirektör 

Trygghetssamordnare Fredrik Törnborg informerar. När det gäller säkerhet 

anses Valdemarsvik vara tryggt men det är viktigt att upplysa om bedrägeri då 

det är en trend som ökar, framför allt mot äldre. Oftast handlar det om 

nätbedrägeri, där man utlämnar personuppgifter eller mobilt bank-id. 

Trygghetssamordnaren ger exempel på hur man på bästa sätt kan undvika att 

bli lurad av nätbedrägeri. 

 

Ett uttalande under mötet löd på följande vis: 

Jag tror att allt fler väljer att inte anmäla om de har blivit utsatta för bedrägeri. 

Motviljan att anmäla tror jag har ökat för att man anser att polisen inte gör 

något, eller för att äldre inte besitter kunskapen att anmäla digitalt. Det får mig 

tro att det är ett stort mörkertal i statistiken. 
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Ett annat uttalande under mötet: 

Fler och fler vill inte svara i telefon när man inte vet vem som ringer. Har man 

exempelvis färdtjänst brukar de ringa upp. Detta kan skapa förseningar om 

man väljer att inte svara. Det hade varit bra om det fanns ett system där det 

står ’’färdtjänst’’ när de ringer upp.  

 

Punkt 6 – Sammanträdestider 

Det kommunala tillgänglighetsrådet fastställer de föreslagna 

sammanträdestiderna för 2024. Nedan följer sammanträdestiderna för 2024: 

 
6 mars 
8 maj 
4 September 
13 November  
 

Punkt 7 – Övriga frågor 

Alla frågor har besvarats. Inga övriga frågor. 

 

Ordförande Per Hanö (SD) föreslår att alla organisationer gör en presentation 

till nästa sammanträde. Detta för att alla ska få en bättre bild om varandras 

organisation och vilka frågor som prioriteras inom respektive organisationen.  

 

Nästa möte 

2024-03-06 kl. 09.00 i Stora Studion, Funkishuset 

Antecknat av: 

Jasmina Kovacevic 

Kommunsekreterare 


	Minnesanteckningar från kommunala tillgänglighetsrådet

